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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2023/24:151 Punktskatten på desinfektionsmedel

Sverige har en punktskatt på bekämpningsmedel, vilket resulterar i högre pris 
på desinfektionsmedel som innehåller etanol. Det går att argumentera för att det 
är negativt för folkhälsan då det riskerar att försämra rengöring och hygien 
inom sjukvård och omsorg ifall man av kostnadsskäl brukar desinfektionsmedel 
i mindre utsträckning.

Historiskt sett var punktskatten avsedd att gälla enbart växtskyddsmedel, men 
den har utökats till att omfatta andra produktkategorier i takt med att 
definitionen av bekämpningsmedel har breddats. Den nuvarande skatten är 
därför inte så tydlig i sitt syfte. 

Frågan har tidigare utretts i SOU 2017:102, där flera olika skattefrågor 
granskades. Slutsatsen var att skatten bör tas bort för desinfektionsmedel. 
Sedan dess har förslaget legat i malpåse, och inga åtgärder har vidtagits.

Desinfektionsmedel är en viktig produkt för sjukvård och folkhälsa.

Jag vill därför fråga finansminister Elisabeth Svantesson:

 

Hur ser ministern på en eventuell förändring av punktskatten för 
desinfektionsmedel, och avser ministern vidta någon åtgärd för att komma 
vidare med frågan?

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-23
Besvaras senast
2023-11-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


